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Z A P I S N I K 

sa XI.  sjednice Gradskog vijeća Grada Novalje 

održane 10. srpnja 2014.g. u Gradskoj vijećnici Grada Novalje 

s početkom u 9,00 sati 

 

Sjednici nazočni: 

1. Ljubomir Kurilić- predsjednik Gradskog vijeća 
2. Ivica Supić 
3. Jurica Palčić 
4. Ivan Šuljić 
5. Željko Tamarut 
6. Dražen Peranić 
7. Zvonko Vrtodušić 
8. Boris Šuljić  
9. Aleksij Škunca  
10. Valentina Tomulić Trgovčević 
11. Zoran Vidas 
12. Emilio Dabo 

 
Odsutni vijećnici: 

 
13.  dr Mariella Pehovac    

 
Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje  
2. dr Neven Škunca, dogradonačelnik Grada Novalje  
3. Nenad Peranić, direktor JP Komunalije d.o.o.  Novalja  
4. Darija Antonović, predsjednica Savjeta mladih 
5. Ivan Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  
6. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela  
7. Lucie  Zubović, referent za poslove Gradskog vijeća  
8. Spomenka Tamarut, voditeljica odsjeka za proračun i financije 
9. Silvija Hodak Tauzer, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela 
10. Miroslav Kolobarić, voditelj komunalnog redarstva 

 
Sjednici su nazočni i građani koji su svoju nazočnost na sjednici  prijavili sukladno 
odredbama poslovnika. 
Predsjednik Gradskog vijeća Ljubomir Kurilić pozdravio je nazočne, otvorio XI. sjednicu 

Gradskog vijeća i predložio da se izvrši prozivka nazočnih vijećnika. 
Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 11 vijećnika, do početka aktualnog sata 
pristigao je vijećnik Ivan Šuljić tako da je sjednici bilo nazočno ukupno 12 vijećnika. 
Odsutna dr  Mariella Pehovac opravdala je izostanak. 
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AKTUALNI SAT 
Gradonačelnik Ante Dabo izvijestio je nazočne o aktivnostima na području Grada Novalje od 
zadnje održane sjednice. U izlaganju je istaknuo najvažnije aktivnosti: 

- Sanacija odlagališta Caska, lokacijska dozvola je postala pravomoćna i za očekivati je 
da će cijeli projekt  biti realiziran u ovoj godini,  

- Okončan je odabir izvođača za rotor Žigljen – Novalja, 
- Glavni projekt za trg Alojzija Stepina je u završnoj fazi i najkasnije krajem ove godine 

može se krenuti sa uređenjem trga, 
- u tijeku je okončanje postupka oko imovinsko pravnih poslova za zgradu u 

Dalmatinskoj ulici, 
- buka na plaži Zrće, projekt buke je u završnoj fazi i ovih dana bi trebali biti instalirani 

koji  bi znatno utjecali na  razinu buke, uređaji su stigli i koštaju cca  240.000,00 kuna,  
- postavljen je  video nadzor na ključnih šest točaka u gradu i vjerujem da će pomoći 

službama i policiji za lakši nadzor i postupanje,  
- turistički rezultati su u porastu i bilježi se 13% više noćenja za prvih šest mjeseci ove 

godine 
 

Predsjednik Ljubomir Kurilić upoznao je vijećnike sa ostavkom na dužnost 
podpredsjednice  Gradskog vijeća Valentine Tomulić Trgovčević. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić upoznao je vijećnike sa predstavkom građana koja se odnosi  na 
radno vrijeme trgovačkog  centra Plodine koje je produženo do 24.00 sati. 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo dala je obrazloženje na pročitanu predstavku i rekla da 
je Zakon o trgovini iz 2011. godine  odnosno  članci koji su regulirali radno vrijeme trgovina 
stavljeni su van snage presudom Ustavnog suda i time je dozvoljeno trgovinama da radno 
vrijeme usklađuju prema potrebama kupaca. Jedinica lokalne samouprave nije nadležna nad 
radnim vremenom trgovina.  
Grad se službeno obratio trgovini Plodine i u pokušaju da se  riješe  problemi buke, opskrbe i 
još nekih drugih pitanja.  
 
Vijećnik Emilio Dabo 

1. Koncesije na plaži Zrće; zašto se unaprijed nije razradilo potrebe za lokacijama na 
plaži i dala domaćim ljudima mogućnost za obavljanje djelatnosti? 

2. Na upite građana uputio bi pitanje da li blagajne na parkingu  kojim upravlja gradsko 
poduzeće  Arburoža  prazne  rukovodioci ili za to postoje službe u Arburoži.Osobno 
smatram da  to trebaju obavljati službe blagajne sa nadzorom jer ćemo tako izbjeći 
postavljanje pitanja građana i onemogućiti odlijevanje novca u privatne džepove? 

3. Kome  pogoduje  nesređenost kružnog toka u Kranjčevićevoj ulici; zbog čega se ta 
ulica ne uredi kao jednosmjerna i sve subjekte koji sudjeluju u tom prostoru prisiliti na 
poštivanje gradske odluke. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 

1. Osobno nisam zadovoljan dodjeljenim koncesijama, bio je veliki pritisak a dane su 
uglavnom domaćim ljudima ali tamo je veći nered nego prošle godine. 
 Koncesijska odobrenja su npr. dodjeljivana za jednu djelatnost, a obavlja se nekoliko 
djelatnosti. Sada je Grad poslao upozorenje i ja očekujem da će  barem jedan dio te 
ponude otići sa plaže.  Stoga ću predložiti predsjedniku Vijeća za koncesijska 
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odobrenja da  se onima koji ne poštuju pravila oduzme koncesija. Prihvaćam kritiku i 
predložiti ću intervenciju naših komunalnih redara i inspekcijskih službi. 

 
Direktor Nenad Peranić 

2. Na pitanje o parkiralištu u nadležnosti poduzeća Arburoža d.o.o. odgovorio je direktor 
Nenad Peranić i rekao da problem pražnjenja kasa nije problem građana  već o tome 
odlučuje uprava. Bitno je da se svako otvaranje kase evidentira i uz papirnati dokaz 
vrši na blagajni.  
Vijećnik Emilio Dabo nije se složio sa odgovorom direktora i ustvrdio da pražnjenje 
blagajni nije isključivo stvar uprave već je potrebno slušati bilo građana koji 
razmišljaju o tome, a pogotovo glas gradskih vijećnika. 

Gradonačelnik Ante Dabo  
3. Kranjčevićeva ulica je preuska i preprometna, ali izradom studije ustroja prometa će se 

urediti promet i u toj ulici. Cilj te studije bi bio da najveći promet uklonimo iz grada. 
Na prošloj sjednici bilo je govora o ovoj ulici  ali ako Kranjčevićevu ulicu predvidimo 
kao jednosmjernu kako ćemo riješiti pitanje stanovnika ulice. 
Radi pritiska i prometa na tu ulicu namjera je predložiti turističkim agencijama koje su 
tu da se presele na neku drugu novu  lokaciju koja bi odgovarala i Gradu i njima  jer 
prihvat gostiju stvara veliku  gužvu. 

 
Vijećnik Emilio Dabo   
 Što se tiče obrazloženja u svezi koncesija već sada bi upozorio da se ne ide ubuduće na 
davanje koncesija samo jednoj osobi već u interesu građana, građanima s područja Grada 
Novalje. 
 
Vijećnik Ivica Supić 
Imam presudu Visokog upravnog suda RH PP 141/2012-8 da se ukida Odluka o donošenju 
UPU Gajac, a vijećnici znaju da smo nekoliko puta upozoravali na proceduru u prošlom 
sazivu Gradskog vijeća. 
Da li je Grad Novalja upoznat sa presudom i koji su naši slijedeći potezi da se greška popravi? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Mi smo dobili ovu presudu i pokrenuli sve aktivnosti. 
2010. godine u postupku donošenja Plana je došlo do proceduralne pogreške  i Udruga 
vlasnika apartmana Gajac je uputila tužbu  sa nizom kvalifikacija koje ne stoje  i dogodilo se 
da je sud temeljem činjenice da je prekluzivni rok premašen,  donio ovakvu odluku. 
Mi smo u fazi II izmjene i dopune PPU Grada Novalje i od pravne službe Ministarstva smo 
dobili upute i mišljenje da ne moramo cijeli postupak ponavljati već samo javnu raspravu. 
Najvažnije je da Grad ima PP iz 2007.godine i konkretno se ne  mogu izdavati građevinske 
dozvole za neke zone. Kompromitiran je Grad ali je kompromitirano i ministarstvo ali to se 
neće bitnije odraziti na Grad jer ćemo mi u tijeku od par mjeseci donijeti izmjene PP.     
Nakon donošenja odluke  koja je danas na dnevnom redu, moramo objaviti javnu raspravu i 
onda donijeti Prostorni plan.  
 
Vijećnik Ivica Supić 
Složio bi se sa svime, a  činjenice koje je   koje je gradonačelnik iznio  potvrđuju što smo 
radili u prošlom sazivu i kada smo upozoravali da je to na labavim nogama. Činjenicu da je  
Grad kompromitiran ne prihvaćam,  a ako je Ministarstvo iskompromitirano to je  i na UPU 
uređenja zone Zrće i Marine Novalja jer ja govorim o nama i našem dignitetu, a što će 
ministarstvo raditi to nije naša stvar. 
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2. Pozdravljam inicijativu gradonačelnika za  smanjenje razine  buke i predlažem da 
izrađivači nama prezentiraju ovaj projekt. Jer smo mi investitori i imamo pravo znati.  
Nama nije problem buke već prijenosa i preljevanja i narušavanja javnog reda i mira na 
ulicama Grada Novalje. U tom smislu pomaka ima  ali nekih striktnih i principjelnih zahvata  
nema  jer i dalje nalazimo pijane po travnjacima, polugole po gradu i to ne možemo trpjeti.   
Tu smo imali određenih troškova ali efekti moraju biti drastičniji i rigorozniji. 
Da li imamo podatke o mandatnim kaznama od strane naših komunalnih redara i policijskih 
službenika  po strukturi   narušavanja javnog reda i mira i  nepoštivanja Odluka Grada. 
 
3. Postavljam pitanje kuće koju smo uredili i u prizemlju je poslovni prostor koji se 
iznajmljuje; da li se sad netko sjetio da se iznajmi kada je uređeno ili će Grad iznajmiti dok se 
ne namire troškovi koliko je Grad utrošio? 
Ovo govorim iz principa da budemo principjelni i ne dodjeljujemo pomoć tamo gdje se može 
zloupotrijebiti,  a mi ostajemo kratkih rukava i tu se zlorabi naša socijalna osjetljivost. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
3.Kuća Ženeral je obnovljena potrošeno je cca 200.000,00 kuna i svi smo se složili daje ta 
kuća opasna po život prolaznika. Gosp. Ženeral nije sam vlasnik kuće već još jedna osoba. 
Kako će Grad iznajmiti prostor kada to domaćinstvo ima 1.500,00 kuna mjesečnih prihoda. 
Još uvijek je to socijalni problem i mi se moramo baviti malo konkretnije s time i uz 
sufinanciranje  policije, županije, zdravstva, sudstva  sufinancirati i problem socijale u gradu. 
Korisnika državne pomoći je jako malo imi ćemo imati još teških slučajeva i izdvajati puno 
više novaca za takve slučajeve. Što e tiče ovog Grad će se upisati u zemljišne knjige  i ograditi 
se da se u slučaju prodaje tog objekta Grad obešteti. 
 
2. Što se tiče mjera pomak je evidentan ali sve u jednu godinu nije moguće napraviti. 
S mjerama treba ići postepeno kroz nekoliko godina, a ne radikalnim rezovima.  
Moram zaključiti da je za veći red i mir potrebno puno više redara i zaštitara. U kontaktu sa 
vlasnikom Hide outa uočili smo  iste probleme  da je festival dobro tržište za prodaju 
narkotika.   Mogu reći da je za vrijeme Hide out festivala uhićeno više od 20 dilera droge i 
naplaćeno preko 100.000,00 kuna kazne. 
 
Voditelj komunalnog redarstva Miroslav Kolobarić  iznio je podatke o visini kazni naplaćenih 
od strane komunalnog i prometnog redarstva:  
Komunalno redarstvo organizirano je u tri smjene s time da se vodi računa da u noćnoj smjeni 
bude najviše redara. Do sada je naplaćena  61 kazna. 
Komunalno redarstvo je naplatilo ukupno     39.500,00 kn  
Prometno redarstvo  je naplatilo ukupno     16.000,00 kn   
 
Vijećnik Aleksij Škunca  
Vezano za pitanje Plodina potpisnik sam inicijative  i rezultat je toga da nije 24 sata nego do 
24 sata. Mislim da to nije dobro i da je do 22,00 sata limit koji može trgovina raditi. 
Pokušajmo  kroz ovu sezonu  koja je tek počela, urediti  Kranjčevićevu ulicu od ulaza iz 
Slatinske do praonice  jer je to kritično područje. Zaustavljanje viših vozila koje ne mogu u 
garažu i opskrba Plodina i autobusni prijevoz Sunturista,  su tri faktora koje ako se delociraju 
mogu otvoriti dodatnu  protočnost u tom dijelu te ako se komunalno redarstvo malo više         
angažiraju mogu napraviti više reda. 
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Gradonačelnik Ante Dabo 
Nakon inicijative građana bilo je kontakata i pisanih dopisa od strane Grada prema Plodinama 
i upozorili smo ih da radno vrijeme spuste na 22,00 sata. Što se tiče prometa već smo 
organizirali prometno redarstvo da bude nazočno u Kranjčevićevoj ulici. 
 
Vijećnik  Ivan Šuljić 
Na skupštini Udruženja obrtnika podržana je ova inicijativa za Plodine. 
1. Tko upravlja parkiralištem kod Doma zdravlja i groblja? 
2.ZTko je  dao dozvolu hotelu Luna za cjelodnevno partijanje? 
3.Problem buke, na Zrću platili smo, a ništa se nije dogodilo? 
 
Gradonačelnik  Ante Dabo  
Parkiralištem kod groblja upravlja tvrtka  Arburoža, a kod Doma zdravlja isto Arburoža samo 
do 15.  srpnja i kasnije nema više autobusa. 
O buci neću u većem dijelu je manja nego lani. 
Partijanje u Luni;  Grad nije nadležan i hotel nije od  strane grada dobio dozvolu. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Ako Arburoža upravlja parkiralištem kod groblja onda  bi Arburoža trebala platiti i najam. 
 
Vijećnik Boris Šuljić 
Sugestija pročelnici; vidim da ste proveli pasivno istraživanje što ne možete napraviti i pitanje 
gradonačelniku za slijedeću  sjednicu  što ste učinili po tom pitanju? 
Gradonačelnik je pričao i o pritisku kod dodjele koncesijskih  odobrenja;  o kojoj  vrsti 
pritisaka se radi i tko je popustio tim pritiscima? 
 
Gradonačelnik  Ante Dabo  
Neću nikoga prozivati vezano za pritiske, dano je odobrenje na jednu godinu ali bilo je silno 
zahtjeva. Moja ocjena da je lošije stanje na Zrću odnosi se i na klub Kalypso  na protupravno 
betoniranje plaže  ali Zrće moramo staviti u red i ovo se ne može riješiti u jednu godinu. 
Na mene nisu vršeni nikakvi pritisci samo je bilo puno molbi. 
 
Vijećnik Boris Šuljić upitao je da li je bilo pritisaka na Vijeće za dodjelu koncesijskih 
odobrenja ili na gradonačelnika, a gradonačelnik je izjavio da je bilo puno zahtjeva, ali na 
njega nije bilo pritisaka. 
 
Vijećnik Zoran Vidas 
Da li je prisutnost policije bila veća ove godine u odnosu na prošlu godinu? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Ove godine je prisutno više policajaca i Grad sudjeluje u troškovima smještaja. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Prigradske autobusne linije; natječaj još nije išao i linija prema prigradskim naseljima nema, 
da li ima nešto novo po tom pitanju? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Odluka je donijeta na prošloj sjednici i ovih dana ide natječaj, u trenutku donošenja odluke 
Gradsko vijeće će biti upoznato. 
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Mogu reći da ću ja kao gradonačelnik odobriti neke linije do završetka postupka javne nabave 
i odabira koncesionara iz razloga brojnih poziva ljudi sa terena. 
Do sada je Autotrans imao koncesiju koju nije redovito održavao i  mi ćemo zatražiti dodatne 
linije. 
 
Predsjednik mjesnog odbora Novalja Lukica Šuljić koji je bio nazočan na aktualnom satu 
zahvalio na posvećenoj pažnji problemu Plodina i zatražio da pročelnica Upravnog odjela 
dostavi obrazloženje u pisanom obliku jer se odnosila na poslovanje Plodina, a ne na neke 
druge situacije koje su prisutne. 
 
Završetkom aktualnog sata pristupilo se verifikaciji Zapisnika sa X. sjednice Gradskog vijeća. 
 
Verifikacija Zapisnika sa X. sjednice Gradskog vijeća održane 26. svibnja 2014.g. 
Na Zapisnik je primjedbu imao vijećnik Emilio Dabo u smislu izostanka njegova izlaganja 
oko točke  dnevnog reda koja se odnosila na ukidanje statusa javnog dobra na nekretnini u 
naselju Gajac, a koja točka je skinuta s dnevnog reda čemu je doprinjelo i njegovo izlaganje. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog Zapisnika na glasovanje pa je glasovanjem, sa 
9 (devet) glasova za Gradsko vijeće usvojilo Zapisnik sa X. sjednice Gradskog vijeća održane 
26. svibnja 2014. g. uz slijedeći zaključak: 
 Gradsko vijeće Grada Novalje usvaja zapisnik sa X. sjednice Gradskog vijeća od     
26. svibnja 2014.g. s time da se tonski zapis presluša i unese sudjelovanje u raspravi vijećnika 
Emilia Daba vezano za točku. 4. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj 
uporabi na k.č. br 11381 k.o. Novalja  
 
Tonski zapis je naknadno preslušan i uneseno sudjelovanje vijećnika Emila Dabo  
“ U raspravi, vijećnik Emilio Dabo upitao je da li je moguće znati koja je cijena postignuta i 
da li je bila realna te ako to još nije knjiženo ima mogućnosti i da se prodaja poništi i Grad 
dade zemljište u najam. 
S obzirom da je postalo nejasno o kojoj se parceli točno radi jer nema ugovora i grafičkog 
prikaza, nije poznato  kolika je cijena postignuta kod prodaje predloženo je da se ova točka 
skine s dnevnog reda i za iduću sjednicu ponovi prijedlog uz detaljnije obrazloženje i dostavu 
priloga.“ 
 
Vijećnik Boris Šuljić postavio je pitanje da li je formirana predstavnička većina i kada se 
namjerava provesti imenovanje podpredsjednika Gradskog vijeća jer je na prošloj sjednici 
bilo rečeno da će do ove sjednice biti riješeno? 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je da se do iduće sjednice sazove sve stranke i 
vijećnike te sjednica Komisije za izbor i imenovanja i da se definira predstavnička većina i 
manjina i iz rdova predstavničke manjine imenuje podpredsjednik Gradskog vijeća. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Svima je jasno da predstavničku većinu čine dva kulba; Klub HDZ-HSLS i HSS - Nezavisna 
lista Ante Dabo. Klubovi su prijavljeni predsjedniku Gradskog vijeća. Podpredsjednica 
Valentina Tomulić Trgovčević je podnijela ostavku i dopis će biti upućen predstavničkoj 
manjini da predloži podpredsjednika Gradskog vijeća. 
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Vijećnik Emilio Dabo postavio je i pitanje zašto vijećnici nisu dobili Ugovor o prodaji 
zemljišta  za koje se tražilo ukidanje statusa javnog dobra jer je na prošloj sjednici rečeno da 
će biti. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da bi skidanje ove točke dnevnog reda direktno išlo 
na štetu građana te da se time Grad stavlja na stranu Udruge vlasnika apartmana u Gajcu, a 
radi se o tehničkim promjenama. 
 
Pročelnica Ivana Kurilić 
Nije dostavljen ugovor jer ova točka nije na dnevnom redu ove sjednice, gradonačelnik je 
obrazložio da je to propust službe jer nije stigla pripremiti materijale za ovu sjednicu pa će za 
iduću sjednicu to pripremiti za dnevni red. 
Nakon aktualnog sata predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je da se u dnevnom redu prva i 
druga točka dnevnog reda zamijene za mjesta tako da se prvo raspravlja o Godišnjem 
izvještaju, a onda o Izmjenama i dopunama Proračuna. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić predložio je da se 9. točka dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Prostornog plana Grada Novalje skine s dnevnog reda i da se ostavi za jesenski 
termin što je podržao i vijećnik Ivica Supić. 
 
 
Vijećnik Aleksij Škunca  upozorio je na  članak 54. Poslovnika Gradskog vijeća koji govori o 
načinu utvrđivanja dnevnog reda odnosno ukoliko primjedba na dnevni red nije pristigla na 
propisani način dnevni red se smatra usvojenim. 
Budući da do početka sjednice nije pristigla pisana primjedba na dnevni red smatra se 
usvojenim pa je Gradsko vijeće pristupilo radu po točkama dnevnog reda s time da se prvo 
razmatrala točka pod brojem 2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 
2013. godinu 
 
 
DNEVNI  RED 
 

1. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2013. godinu 

2. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje u 2014. godini  

3. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture  za 2014. godinu  

4. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 

za 2014. godinu  

5. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i školskom 

odgoju  za 2014. godinu 

6. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa   javnih potreba u kulturi na području 

Grada Novalje za 2014. godinu 

7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utrošku dijela boravišne pristojbe 

namijenjene  poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 

2014. godinu  

8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Prostornog plana uređenja  Grada 

Novalje 

9. Prijedlog Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Grada Novalje 

10. Prijedlog Odluke o prijenosu komunalnih vodnih građevina 

11. Prijedlog Odluke o odvodnji otpadnih voda na području aglomeracije Novalja  
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12. Prijedlog Zaključka  davanju suglasnosti na tekst Ugovora o podjeli i preuzimanju 

(odvajanje s preuzimanjem)   

13. Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje za razdoblje od 01. travnja do 30. 

lipnja 2014.g. 

14. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Gradskog muzeja Novalja  

15. Razmatranje zahtjeva za postavljanje stolova i stolica na javnu površinu 

 

 
AD/1  Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2013. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica odsjeka za proračun Spomenka Tamarut i 
upoznala vijećnike sa izvršenjem Proračuna za 2013. godinu koji ostvaren u iznosu od 
91,77%  što je vrlo blizu  2012. godine kada je izvršenje bilo 90,79%.  
 
Vijećnik Boris Šuljić upitao je zašto se svake godine pojavljuje Izvještaj na različitim 
obrascima i programima, a Spomenka Tamarut odgovorila je da je tijekom 2013. godine 
donesen novi Pravilnik koji diktira izgled i program u kojem mora biti izrađen Godišnji 
izvještaj i služba mora tako i postupiti. 
Vijećnik Ivica Supić ponovo je upozorio na stavku kapitalne donacije koja se uvijek 
pojavljuje a nikad se ne ostvari. 
U raspravi su sudjelovali i vijećnik Emilio Dabo i Ivan Šuljić. 
 
Nakon kraće rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 vijećnika pa je glasovanje sa 8 (osam) glasova za i 4 (četiri) glasa suzdržana 
Gradsko vijeće usvojilo  
 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA NOVALJE 
ZA 2013. GODINU 

 

 
AD/2  Prijedlog I.  izmjena i dopuna  Proračuna Grada Novalje za 2014. godinu  

Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica Odsjeka za proračun Spomenka Tamarut i 

upoznala vijećnike sa prijedlogom stavki kod kojih bi došlo do povećanja ili smanjenja. 

 
U raspravi vijećnik Emilio Dabo postavio je pitanje za projekt Marine za koje smatra da 
ulaganje nije opravdano, Metajna  je izišla iz plana,  koje se zemljište otkupljuje u Stroj 
Novalji, koje plaže se održavaju i čiste, Master plan – premašena sredstva usmjeriti na 
infrastrukturu, megabord,  kultura i buka? 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da sredstva za UPU luke i marine moraju biti 
predviđena i mora se projektirati, u Metajni su predviđena sredstva potrošena za uređenje 
fasade za zgradu koja nije cijela u vlasništvu Grada, ali da se nije cijela obnovila bilo bi 
nakaradno,  zemljište u Staroj Novalji je predviđeno za izgradnju društvenog doma i natječaj 
će biti proveden, Masterplan  je vrlo važan i potreban dokument, megabord  sa velikim 
plakatom Novalje je postavljen u Velikoj gorici, a mjesto je ustupila tvrtka Dekleva besplatno 
na šest mjeseci, za kulturne manifestacije čak ima primjedbi da bi trebalo biti više. 
Vijećnik Ivica Supić podržao je izradu UPU-a Luke Novalja i naglasio da je Marina Novalja 
samo jedan segment projekta UPU  morskog dijela Luke Novalja. 
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Vijećnik Ivan Šuljić postavio je pitanje povećanja stavke za poreza na tvrtku i  boravišne 
pristojbe te Ugovora sa Državnom upravom? 
Spomenka Tamarut odgovorila je da se povećanje poreza na tvrtku odnosi na naplatu 
potraživanja od strane Porezne uprave, a državnoj upravi se financiraju plaće djelatnika, 
čistačice i održavanje sa 25%. 
Vijećnik Boris Šuljić konstatirao je da je ovo jedan dosadan, neinventivan i potencijalno 
fundamentalistički dokument i postavio pitanje  na što se odnosi stavka zaštita izvornosti, 
zapošljavanja logopeda u Dječjem vrtiću i projekta Virtualna Novalja. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da  se zaštita izvornosti odnosi na  dva postupka; 
jedan je zaštita geografskog pojma Zrće, a drugi na stupanj zaštite paškog sira  u čemu 
sudjeluju  sve jedinice lokalne samouprave  otoka. 
Vijećnik Ivica Supić upitao je da li je Lučka Uprava dužna nešto od svojih prihoda dati u 
gradski proračun, a Spomenka Tamarut odgovorila je da bi po zakonu bili dužni uplaćivati. 
Vijećnik Jurica Palčić izrazio je zadovoljstvo sudjelovanjem Fonda za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost koji prati gradske projekte, te uvrštenje GIS programa i istaknuo 
posebno projekt navodnjavanja novaljskog polja koji svakako treba zaživiti iako su sredstva 
smanjena. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje  kojem je 
pristupilo  12 vijećnika pa je sa 8 (osam) glasova za i 4 (četiri) glasa suzdržana Gradsko vijeće 
donijelo  
 

I IZMJENE I DOPUNE 
PRORAČUNA GRADA NOVALJE ZA 2014. GODINU 

 
AD/3 Prijedlog I. izmjene i dopune Programa održavanja  objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture  za 2014. godinu  
Uvodno obrazloženje po prijedlogu izmjena i dopuna programa održavanja iznio je viši 
stručni suradnik za komunalni sustav Ivica Dabo  i iznio stavke koje se mijenjaju a odnose se 
na održavanje i uređenje plaža, nerazvrstanih cesta, vodoopskrbnih objekata i objekata 
odvodnje. 
U raspravi vijećnik Dražen Peranić predložio je ispravak tabele u obrazloženju te kako nije 
bilo daljnje rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, pa je 
Gradsko vijeće glasovanjem, kojem je pristupilo 9 vijećnika, sa 8 (osam) glasova za i 1 
(jednim) suzdržanim donijelo  
 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
ODRŽAVANJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2014. GODINU 
 
 
 

AD/4 Prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture  za 2014. godinu  
 
Uvodno obrazloženje iznio je viši stručni suradnik za komunalni sustav Ivica Dabo i upoznao 
vijećnike sa izmjenama koje se predlažu , a sve u skladu sa Izmjenama i dopunama Proračuna. 
Izmjene se odnose na uređenje javnih površina, izgradnju i rekonstrukciju nerazvrstanih cesta, 
mediteranski vrt Šumica, izgradnju ogradnih zidova izgradnju javne rasvjete i otkup zemljišta  
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na području Grada Novalje. 
 
U raspravi vijećnik Aleksij Škunca istaknuo je projekt Mediteranski vrt Šumica koji je bio 
kandidiran kod predpristupnih fondova. 
 
nakon rasprave, predsjednik lJubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 9 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 7 (sedam) glasova za i 2(dva) suzdržana  
donijelo  
 

II IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
GRAĐENJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

ZA 2014. GODINU 
 
 

 

AD/5 Prijedlog I. izmjene i dopune  Programa javnih potreba u Socijalnoj skrbi i zdravstvu 

za 2014. godinu  

 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
stavkama kod kojih je došlo do izmjene a sve u skladu sa Izmjenama i dopunama Proračuna 
za 2014. godinu. 
 
U raspravi vijećnik Ivica Supić predložio je da se u alineju pet doda i sanacija kuće M. 
Ženerala  uz obavezno sklapanje ugovora za zaštitu interesa Grada Novalje i invalida 
Domovinskog rata u sklopu stambene jedinice u vlasništvu Grada Novalje. 
Gradonačelnik Ante Dabo prihvatio je prijedlog o dopuni članka 2. kako bi se Grad ogradio u 
slučaju otuđenja nekretnina. 
Vijećnik Željko Tamarut podržao je ovaj prijedlog i predložio da Socijalno vijeće podnese 
izvješće Gradskom vijeću o svom radu. 
Gradonačelnik Ante Dabo složio se s vijećnikom i odgovorio da Socijalno vijeće daje izvješće 
jednom godišnje. 
Uz zaključak da se u članku 2. doda  „za objekte koje Grad sanira  iz alineje 5. i 6. zasniva se 
založno pravo“ predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje,  kojem je 
pristupilo 9  (devet) vijećnika, sa 9 (devet) glasova za Gradsko vijeće donijelo jE  
 
 

I IZMJENU I DOPUNU 
PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI I 

ZDRAVSTVU ZA  2014. GODINU 
 
 
 

 
AD/6  Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i školskom 

odgoju  za 2014. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom za izmjenu stavki u programu predškolskog i školskog odgoja. 
 
U raspravi vijećnik Emilio Dabo predložio je da se povećaju sredstva za uređenje sanitarnog 
čvora u osnovnoj školi. 
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Vijećnik Aleksij Škunca kao ravnatelj O.Š  „A.G Matoš“ obrazložio je da škola svake godine 
traži sredstva za određena ulaganja u školstvo tako je ove godine uređena škola u Zubovićima 
i Jakišnici. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, pa je Gradsko 
vijeće glasovanjem, kojem je pristupilo 9 vijećnika, glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za  
donijelo  
 

I IZMJENE I DOPUNE 
PROGRAMA JAVNIH POTREBA U PREDŠKOLSKOM I ŠKOLSKOM 

ODGOJU  ZA 2014. GODINU 
 

AD/7 Prijedlog I. izmjene i dopune Programa   javnih potreba u kulturi na području Grada 

Novalje za 2014. godinu 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala 
vijećnike sa izmjenama Programa kulture do kojih je došlo, a  izmjene se odnose  na  zaštitu 
arheološke baštine, Gradski muzej, kulturne i turističke manifestacije. 
 
U raspravi, vijećnik Emilio Dabo smatra da je potrebno ispitati materijalne troškove Gradske 
knjižnice te sredstva koja su namijenjena kulturnim manifestacijama. 
Kako nije bilo daljnje rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, 
pa je Gradsko vijeće glasovanjem, kojem je pristupilo 9 vijećnika, sa 9 (devet) glasova za 
donijelo  
 

I IZMJENE I DOPUNE 
PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI 

     NA PODRUČJU GRADA NOVALJE 
                      U 2014. GODINI 

 
AD/ 8 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utrošku dijela boravišne pristojbe 

namijenjene  poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2014. 

godinu  
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa izmjenama 
do kojih je došlo na stavkama boravišne pristojbe namijenjenim poboljšanju boravka turista 
na području Grada Novalje. 
Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje, kojem je pristupilo 9 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 9 (devet) 
glasova za donijelo  
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI 
ODLUKE O UTROŠKU DIJELA BORAVIŠNE PRISTOJBE 

NAMIJENJENE  POBOLJŠANJU UVJETA BORAVKA TURISTA NA PODRUČJU 
GRADA NOVALJE ZA 2014. GODINU 

 
 
AD/9 Prijedlog Odluke o izradi izmjena  i dopuna Prostornog plana uređenja  Grada 

Novalje 
Uvodno obrazloženje po prijedlogu pokretanja izrade izmjena i dopune Prostornog plana 
iznijela je voditeljica odsjeka za prostorno uređenje Gordana Vuković. 
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U svom izlaganju navela je razloge za pokretanje izrade izmjena i dopuna PP a to je presuda 
Visokog upravnog suda kojom je ukinuta Odluka o donošenju izmjena i dopuna prostornog 
plana iz 2010. godine  te se ne može nastaviti procedura izrade 2. izmjena i dopuna PP.  
Stoga se predlaže pokretanje izrade izmjena i dopuna PP gdje će u jedinstvenom postupku biti 
obuhvaćene izmjene i dopune iz 2010. godine i izmjene i dopune za koje je bila izrada u 
tijeku. 
Na temelju ovog prijedloga pokreće  se postupak izrade izmjena i dopuna Plana. 
 
U raspravi, vijećnik Ivica Supić upitao je da li je prioritet da se donese ovaj Plan da ga ništa 
ne može oboriti ili je prioritet popravljanje greške u proceduri, a gradonačelnik Ante Dabo 
obrazložio je da  prijedlog  nema nikakvih sadržajnih izmjena i apelirao na vijećnike da 
prijedlog prihvate kako bi se procedura  izrade 2. izmjena PP mogla nastaviti. 
Vijećnik Emilio Dabo predložio je da se ovaj prijedlog ostavi za jesen i tada o njemu 
raspravlja, a vijećnik Jurica Palčić konstatirao je da je potrebno pozvati na odgovornost radi 
propusta. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 9 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 2 (dva) 
suzdržana donijelo  
 

ODLUKE O IZRADI IZMJENA  I DOPUNA PROSTORNOG PLANA UREĐENJA  
GRADA NOVALJE 

 
 
 
AD/10 Prijedlog Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Grada Novalje 
uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer  i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom odluke  kojom se propisuje postupanje nadležnih tijela  grada  
prilikom raspolaganja nekretninama kojima upravlja Grad Novalja.  
Vijećnik Dražen Peranić predložio je da s obzirom da se odluka zove Odluka o raspolaganju 
nekretnina u vlasništvu Grada da se za iduću sjednicu predloži posebna odluka koja bi 
regulirala ovo područje. 
U raspravi su sudjelovali i vijećnik Ivica Supić,  Aleksij Škunca i vijećnik  Emilio Dabo. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 8 vijećnika (vijećnik Jurica Palčić  ispričao se i napustio  sjednicu) pa je nakon 
glasovanja, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo  
 
 

ODLUKU O RASPOLAGANJU NEKRETNINAMA 
U VLASNIŠTVU GRADA NOVALJE 

 
 
AD/11 Prijedlog Odluke o prijenosu komunalnih vodnih građevina 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Maragreta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
odredbama kojom se komunalne vodne građevine u vlasništvu Grada Novalje prenose na 
javnog isporučitelja Komunalije d.o.o. Novalja . 
Na pitanje vijećnika Ivice Supića o tome što predajemo i zašto, gradonačelnik Ante Dabo 
odgovorio je da je ovo zakonska obaveza i nije moguće reći da nećemo već moramo prenjeti 
na javnog isporučitelja vode. 
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Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 8 (osam) vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 8 (osam) glasova za,  donijelo  
 

ODLUKU O PRIJENOSU KOMUNALNIH VODNIH GRAĐEVINA 
 
 
AD/13 Prijedlog Zaključka  davanju suglasnosti na tekst Ugovora o podjeli i preuzimanju 

(odvajanje s preuzimanjem)   
Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom kojim se daje suglasnost na prijedlog ugovora o podjeli i 
preuzimanju između društava Komunalije d.o.o. i Arburoža d.o.o. Novalja, a kojim se daje 
ovlaštenje gradonačelniku da u svojstvu skupštine društava može donijeti odluku o smanjenju 
kao i povećanju temeljnih kapitala društava. 
 
Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave, pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje, kojem je pristupilo 8 vijećnika  pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 8 (osam) 
glasova za donijelo  
 

ZAKLJUČAK O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG  UGOVORA 
O PODJELI I PREUZIMANJU  (ODVAJANJE S PREUZIMANJEM) 

 
 
AD/12 Prijedlog Odluke o odvodnji otpadnih voda na području aglomeracije Novalja 

  
Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica direktora KOmunalije d.o.o. Novalja,  Mirjana 
Palčić i upoznala vijećnike sa prijedlogom odluke kojom se regulira način odvodnje otpadnih 
voda, uvjeti ispuštanja, uvjeti održavanja bioloških uređaja i način i uvjete za davanje 
koncesije za pražnjenjem sabirnih i septičkih jama. 
Ovu odluku Gradsko vijeće prihvaća i upućuje na donošenje Županijskoj skupštini Općina 
Kolan također će prihvatiti prijedlog odluke i uputiti Županijskoj skupštini Zadarske županije 
na donošenje. 
U raspravi vijećnik Dražen Peranić skrenuo je pažnju na preambulu odluke gdje je potrebno 
ispraviti i umjesto jedinica lokane samouprave ugraditi Gradsko vijeće Grada Novalji i 
Općinsko vijeće općine Kolan. 
 Nakon rasprave uz ispravak greške u preambuli Odluke, predsjednik LJubomir Kurilić 
dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 7 (sedam) vijećnika (vijećnik Emilio Dabo 
se ispričao i napustio sjednicu), pa je Gradsko vijeće sa 7 (sedam) glasova za donijelo  
 

ODLUKUO ODVODNJI OTPADNIH VODA  
NA PODRUČJU AGLOMERACIJE NOVALJA 

 
   

AD/14 Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje za razdoblje od 01. travnja do 30. 

lipnja 2014.g. 
Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje  obrazložio je gradonačelnik Ante Dabo i 
upoznao vijećnike sa  podacima o zaduživanju odnosno da je Grad Novalja  u periodu os 1.1. 
do 30. 06. dao suglasnost na zaduživanje društvu Arburoža d.o.o. i to za dugoročno 
zaduživanje  u iznosu od 2.000.000,00 kuna s rokom otplate na 36 mjeseci. 
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O ovom izvješću nije potrebno glasovati ali predstavničko tijelo mora biti upoznato s stanjem 
zaduživanja i danih suglasnosti. 
 
  
AD/15 Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Gradskog muzeja Novalja  
Uvodno obrazloženje po prijedlogu izmjena Pravilnika u  Gradskom muzeju dao je 
gradonačelnik Ante Dabo i obrazložio prijedlog ravnateljice Gradskog muzeja u kojem je 
zaposlen jedan djelatnik na poslove za koje je potrebna srdnja stručna sprema i ovim 
prijedlogom se treba uskladiti sa istim koeficijentom kojeg imaju djelatnosti sa istim stupnjem 
stručne spreme u gradskoj upravi. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave, pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 6 (šest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim 
donijelo 
 

     Z A K L J U Č A K 

 

 Gradsko vijeće Grada Novalje  daje suglasnost  na Izmjene i dopune Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Gradskog muzeja   kako  je predložio  ravnatelj Gradskog muzeja  Grada 
Novalje. 

 

AD/16 Razmatranje zahtjeva za postavljanje stolova i stolica na javnu površinu  
Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike sa sadržajem dva 
zahtjeva koji se traži postavljanje stolova i stolica na javne površine u gradu. 
Prvi zahtjev se odnosi na tvrtku Vidas plus d.o.o. koji traže postavljanje tri barska stola ispred 
objekta brze prehrane u ulici Braće Radića, a drugi zahtjev se odnosi na tvrtku Antička kuća 
j.d.o.o.  koja traži da se dozvoli postavljanje dva stola u prolaz ispred  restorana Antika u ulici 
Ante  Šonje. 
S obzirom da postavljanje stolova ispred objekta u vlasništvu Vidas plus d.o.o. ne predstavlja 
zapreku prolazu  prijedlog je da se prihvati zahtjev i odobri postavljanje tri barska stola za 
vrijeme turističke sezone. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 7 (sedam) 
vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 5 (pet) glasova za i 2 (dva) protiv donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 

Gradsko vijeće  Grada Novalje odobrava tvrtki  VIDAS PLUS d.o.o. iz Novalje,  postavljanje 3 (tri) 
barska stola sa stolicama na javnoj površini ispred objekta brze prehrane Mc Kastelo, Braće Radić bb, 
Novalja. 

S obzirom da bi postavljanje stolova ispred Antičke kuće u ulicu A. Šonje bitno  smanjilo prolaz 
ulicom prijedlog  je da se dozvola ne izdaje. 

Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 7 (sedam) vijećnika pa 
je Gradsko vijeće sa  6 (šest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim donijelo 
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Z A K L J U Č A K 

Gradsko vijeće Grada Novalje odbija zahtjev tvrtke ANTIČKA KUĆA j.d.o.o., Dalmatinska 2, 
Novalja  za  korištenje javne površine za  postavljanje dva stola. u ulici A. Šonje 1 u Novalji. 

 

 

 
Sjednica je završena u 14,30 sati 
 
 
Sastavni dio ovog Zapisnika je preslika  Presude Upravnog suda RH Usoz-141/2012-8 od 30. 
svibnja 2014. godine. 
 
 
 
 
 
 
Referent za poslove Gradonačelnika                               Predsjednik 
i Gradskog vijeća                                     Gradskog vijeća
              
Lucie Zubović                                Ljubomir Kurilić,dipl.oec. 

 

 

 

 

 

Ovan Zapisnik verificiran je na sjednici Gradskog vijeća održanoj 15. rujna 2014.godine. 


